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Statens vegvesen v/Sindre Lillebø 

 

Meland kommune er sterkt uroa over manglande utvikling i Rossland-/Vikebøområdet og i 

Austebygd, grunna dårleg vegstandard. Som kjent er det fleire utbyggingsprosjekt som er sett 

på vent i desse områda, i første rekkje grunna manglande gang- og sykkelvegar. 

Nordhordlandspakken er som kjent vedtatt i Stortinget, og prosjekta i pakken er i ferd med å 

regulerast ferdig, oppstart er venta innan kort tid på fleire prosjekt i Meland. 

På denne bakgrunnen diskuterte formannskapet i Meland kommune dette på møtet 14. mars, 

sitatet under er tatt frå møteboka:  

Nordhordlandspakken - må sjå på rekkefølgekravet. Negativ utvikling i nordlege del av 

kommunen. Kommunen bør sende signal til Statens Vegvesen at det er viktig å kome i gang 

med utbygging i Rosslandsregionen og i Austebygd. Må prøve å få til smidige løysingar. 

· Ordførar og varaordførar får fullmakt til å invitere til dialog med Statens 

Vegvesen. 

På vegne av formannskapet i Meland ber vi om at det blir sett opp eit møte mellom Statens 

vegvesen og politisk leiing i Meland kommune der vi kan diskutere kva rom som er 

tilgjengeleg for å kunne ha ei smidig tilnærming til dei ulike rekkjefølgjekrava, når ein veit at 

dei ulike prosjekta blir realiserte innan få år. 

 

Mvh 

Øyvind H Oddekalv 

ordførar, Meland kommune 

913 17 450 
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